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Abstract (en)
The wall (30) has a panel (32) extended between four sides of a frame (31), where each side has an oblique long wing extended to the exterior from
the frame to the panel such that the panel covers the frame and hooks (20). The side has a horizontal cleat (38) extended parallely to the panel and
clipped on one of the hooks by an elastic engagement in a flexible lower housing (22) of the hook. A sealing joint (39) is partially extended on an
upper surface of the cleat so as to be flattened between the frame and edges of surfaces e.g. slabs (1, 2), of a false wall i.e. suspended ceiling. An
independent claim is also included for a method for covering a surface.

Abstract (fr)
L'invention concerne une paroi amovible (10, 30) munie d'un cadre (11, 31) et d'un panneau (14, 32) s'étendant entre quatre côtés (37) du cadre,
la paroi amovible étant destinée à être montée et/ou démontée sur une surface d'intérêt (1, 2, 41, 50), caractérisée en ce qu 'au moins deux côtés
opposés du cadre sont munis d'une aile longue oblique (13, 35) s'étendant en biais vers l'extérieur depuis le cadre jusqu'au panneau, de manière à
recouvrir ledit cadre. L'invention concerne également un procédé de recouvrement d'une surface d'intérêt par une paroi amovible selon l'invention,
ladite paroi étant clippée sur des moyens d'accrochage de la surface d'intérêt.
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